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مدیرعامل توزیع برق شیراز خبر داد:

ارائه پاداش برای 
مشترکان خوش مصرف

مدیرعامل توزیع برق شــیراز گفت: قراردادن رایانه، تلویزیون، وســایل صوتی و 
تصویری، شــارژر و مودم و... در حالت آماده به کار در شــرایطی که نیازی به آن 

نداریم، مصداق مصرف غیر مؤثر است.
مدیرعامل توزیع برق شــیراز گفت: قبلًا معنی خاموش و روشــن بودن وسایل 
برقی کاملًا مشــخص بود، اما الان تعداد زیادی وسایل به خصوص دستگاه های 
الکترونیکــی در هر خانــه وجود دارد که حتی در حالــت خاموش برق مصرف 
می کنند. ســلاحی گفت: قرار داشــتن تلویزیون، لپ تاپ، مودم ها، اســپیکرها، 
مایکروویو و... در حالت استندبای، به معنای تداوم مصرف انرژی برق است؛ لذا از 
شــهروندان درخواست می کنیم زمانی که از یک دستگاه برقی به مدت طولانی 
اســتفاده نمی شود، در گام اول دســتگاه را کاملًا خاموش نمایند و سپس آن را 
از مــدار برق خارج و کاملًا خاموش کنند یــا در صورت توکاربودن جریان برق، 
دستگاه برقی خود را به یک رابط وصل کنند و از طریق رابط جریان برق را قطع 
نمایند. وی با اشــاره به اینکه شــارژرها وقتی در پریز برق باقی می مانند، حتی 
وقتی هیچ وسیله برقی به آنها وصل نیست حدود نیم وات برق مصرف می کنند، 
گفت: از دوشاخه خارج کردن اینگونه وسایل به لحاظ ایمنی هم لازم است؛ چراکه 
بسیاری از آتش سوزی ها و اتفاقات ناگوار به دلیل گرم شدن و اتصالی دستگاه های 

الکترونیکی، به خصوص شارژرها اتفاق می افتد.
مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق شــیراز با بیان اینکه تأکید صنعت برق بر 
لزوم مدیریت مصرف، به هیچ وجه مبنی بر کاستن از سطح رفاه مشترکان نیست، 
گفت: اقدامات هرچند کوچک هر مشترک مانند قطع جریان برق وسایلی که به 
آنها احتیاج نداریم، استفاده از سایبان برای کولرها، استفاده از دور کند کولر آبی 
و دمای آســایش ۲۴ الی ۲۶، استفاده حداکثری از نور طبیعی، تأثیری بزرگ بر 

تداوم خدمت رسانی مطلوب و توسعه فعالیت های صنعت برق دارد.
سلاحی با اشــاره به اینکه امسال مشــترکان به ازای هر کیلووات صرفه جویی، 
می تواننــد تا ۲0 برابر هزینه پرداختی برای برق، پــاداش دریافت کنند، گفت: 
مشــترکان محترم با رعایت راهکارهای ســاده فوق به راحتی می توانند علاوه بر 

رایگان شدن برق مصرفی، بستانکار نیز شوند.

مدیرکل راه و شهرسازی لارستان: ارزش  افزوده مسکن ویلایی 
برای مردم بیشتر است

پروژه های مسکن ملی ویلایی 
اجرا می شود 

شبانی: طرح ساخت نهضت ملی مسکن در ۱۹ شهر
 تحت پوشش به صورت ویلایی است

به گزارش روابط عمومی اداره کل راه و شهرســازی لارســتان، حسن شبانی مدیرکل 
راه و شهرســازی لارســتان در نشست با دســت اندرکاران طرح نهضت ملی مسکن 
شهرستان های حوزه اســتحفاظی که با حضور حق بین دبیر قرارگاه جهادی مسکن 
اســتان فارس برگزار شد، اظهار داشــت: حدود ۳۷هزار و ۸۵۹ نفر تا امروز متقاضی 
مســکن در حوزه جنوب بودند؛ به غیر از گروه های مربوط به جوانی جمعیت، وزارت 

دفاع، ایثارگران و مناطق ویژه اقتصادی.
وی تصریح کرد: نزدیک به ۴00 نفر جوانی جمعیت داریم که خوشبختانه هر روز نیز 

اضافه می شود و این موضوع یکی از اولویت های اول ماست.
مدیرکل راه و شهرســازی لارستان خاطرنشــان کرد: تا امروز حدود ۲۹هزار و ۹۹0 
نفر، غیر از گروه هایی که بیان شــد، حائز سه شرط هستند و با توجه به ارزیابی های 
صورت گرفته، حدود ۱۳هزار نفر حائز شــرایط هستند و تأیید نهایی شده اند. شبانی 
اظهار کرد: در بحث تأمین زمین، جزو سه استان اول کشور در تأمین زمین موردنیاز 
تعهد چهارســاله بودیم. وی تصریح کرد: تعهد چهارســاله ما در حوزه جنوب، طبق 
دستورالعملی که در کل کشور صادر شد، حدود ۱۶هزار و ۵00 نفر بود، اما ما به آن 
اکتفا نمی کنیم. قانون شناور است و هر لحظه ممکن است این اعداد افزایش یابد که 
قطعاً همینطور نیز شــده است. مدیرکل راه و شهرسازی لارستان خاطرنشان کرد: از 
بین ۲۶ شــهر و همینطور شهر جدید تابناک لامرد، در ۱۹ شهر تحت پوشش، طرح 
ســاخت نهضت ملی مســکن را به صورت ویلایی اجرا می کنیم؛ چون ارزش  افزوده 
ویلایی برای مردم بسیار بیشتر از طبقاتی است. حسن شبانی افزود: سایر شهرها هم 
به صورت دوطبقه و در شهر لار تعدادی از آن ها طبقاتی و بقیه هم به صورت دوطبقه 
اســت. وی ادامه داد: ظرفیت ایجاد مســکن در ۹۱0 هکتار زمین، حدود ۱۷هزار و 
۷۳0 واحد است که در بیشتر جاها سهم شهرداری را داده ایم. در برخی جاها هم که 
کمبود زمین داشــتیم، اولویتمان این است که سهم شهرداری ها را تخصیص دهیم. 
مدیرکل راه و شهرســازی لارستان گفت: تقاضا داریم با توجه به تأمین اراضی، اخذ 
صدور پروانه ها از ســوى بنیاد مسکن و شــهردارى ها با جدیت بیشترى دنبال شود. 
متأسفانه در این موضوع خیلی عقب هستیم که امیدواریم این مهم در آینده نزدیک 
به عدد قابل قبولی برســد. شبانی خاطرنشان کرد: با وجود اینکه بیشتر اراضی آماده 
است، اما آمار تخصیص پروژه بسیار پایین است. وی با اشاره به اهمیت بیمه ها گفت: 
بیمه در بحث صدور پروانه ها با ما همکاری کند. مدیرکل راه و شهرســازی لارستان 
تصریح کرد: در بحث خدمات زیربنای و آماده ســازی قرار شده دستورالعمل آن تهیه 
شود که با همکارى وزارت راه و شهرسازى، وزارت نیرو و استان این مشکل هم مرتفع 
شود. شــبانی با درخواست از مردم مبنی بر معرفی خانه های خالی اجاره داده نشده، 
اظهار داشــت: مردم می توانند خانه های خالی کنارشان که اجاره داده نشده  است را 
اطلاع رسانی کنند. وقتی مالیات به آن خانه ها تعلق گیرد، قطعاً اجاره داده می شوند. 
وی افزود: مردم و بنگاه ها می توانند در کاهش اجاره خانه ها به ما کمک کنند؛ استاندار 
هم به جد پیگیر این موضوع اســت. این کار باعث می شــود کــه از افزایش اجاره بها 
جلوگیری کنیم و نگذاریم بیشتر از این روی مردم فشار بیاید. وى در پایان از تمامی 
دستگاه هاى اجرایی متولی در امر مسکن، فرمانداران و قرارگاه جهادى مسکن استان 

فارس به واسطه دغدغه تأمین مسکن مردم تقدیر کرد. 

 سعیدرضا امیرآبادی- گروه خبر
پایش عملکرد مدیران فارس، محاسبه آمار اشتغال، راهکارهایی برای مهار اجاره بها، 
وضعیت مصرف انرژی در تابستان، پروژه انتقال آب از خلیج فارس، برخورد با تخلفات 
حوزه عفاف و حجاب و مهم تر از همه اهمیت حفظ بافت تاریخی شیراز، از مهم ترین 
مواردی بود که اســتاندار مردمی فارس در نشســت خبری با اصحاب رسانه به آنها 

اشاره کرد.
 پیشتازی فارس در نهضت ملی مسکن

دکتر محمدهادی ایمانیه صبح شنبه ۳0 اردیبهشت ماه، در جمع خبرنگاران با اشاره 
به اقدامات انجام شده در حوزه مسکن گفت: فارس رتبه نخست تأمین زمین نهضت 
ملی مسکن را دارد و این موفقیت مربوط به تأمین زمین در شهرهای بالای ۵0هزار 
نفر اســت که اختیار تصمیم گیری آنها به اســتانداران واگذار شده است. وی افزود: 
فارس در تأمین زمین در شهرهای زیر ۵0هزار نفر رتبه نخست را دارد، اما در تأمین 
زمین در شهرهای بالای ۵0هزار نفر به این دلیل که تصمیم گیری در خصوص آنها با 
شورای عالی شهرسازی است و استانداران اختیاری ندارند، وضعیت مطلوبی نداریم. 
او افزود: سهم فارس از طرح نهضت ملی مسکن ۲۴0هزار واحد است که از این تعداد 

تاکنون ۱۳۶هزار نفر واجد شرایط شناخته شده اند.
 تغییر به دلیل ضعف مدیریت

استاندار فارس در خصوص نظارت جدی بر عملکرد مدیران، از تغییر احتمالی تعدادی 
از مدیران ارشد استان خبر داد و گفت: هیچ یک از این تغییرات به مسائل اخلاقی و 

مالی ارتباط ندارد و به دلیل ضعف مدیریت است.
ایمانیه از تغییر چند فرماندار خبر داد و گفت: برخی از این مدیران به این دلیل تغییر 
خواهند کرد که به رغم تذکرات برای تغییر برخی معاونان ضعیف دستگاه اجرایی، در 
انجام این کار کوتاهی کردند. ایمانیه، مبنای آمار اشتغال فارس که از سوی مرکز آمار 
ایران اعلام شده است را اشتباه دانست و تأکید کرد: مرکز آمار در این محاسبه تعداد 
افراد خارج شده از کار را از شمار اشتغال ایجادی کسر و اعلام کرده که فارس کسری 

هم دارد؛ حال آنکه در آمار افراد خارج شده از کار، بازنشسته ها نیز قید شده است.
 پیشرفت فیزیکی در مصوبات ریاست جمهوری

او در ادامه گفت: مصوبات ســفر ریاست جمهوری به استان فارس بیش از ۶۵ درصد 
پیشرفت فیزیکی دارد.

بیش از ۹۹ درصد از منابع اعتبارات ســفر ریاست جمهوری به فارس در نظر گرفته 
شده و در مجموع می توان گفت نزدیک به ۶۵ درصد مصوبات سفر رئیس جمهور به 
استان فارس پیشرفت فیزیکی دارد. ایمانیه تأکید کرد: آزادراه شیراز- اصفهان و خط 

دوم انتقال آب در استان فارس، دو طرح ملی در استان است که امید می رود در دور 
دوم سفرهای ریاست جمهوری به بهره برداری برسد.

 ایمن سازی در اولویت است
وی در خصوص آخرین وضعیت هتل آسمان شیراز و تصمیمات اتخاذشده در ارتباط 
با آن گفت: تا زمانی که کمیته سه نفره متشکل از نماینده استانداری، نظام مهندسی و 
راه و شهرسازی در خصوص این هتل اظهار نظر نکند و اطمینان نیابیم که این هتل 
برای شــهروندان و کسانی که در آن اقامت می کنند خطری ندارد، اجازه بهره برداری 
از آن را نخواهیم داد. استاندار فارس اظهار کرد: بنده چندین بار از مدیر هتل آسمان 
خواهش کردم که به کار کارشناسی تن دهد؛ چراکه نمی شود در خصوص این هتل 

بدون بررسی و نظر کارشناسی تصمیم گیری کرد.
 مهار اجاره بها با ابزار قانونی

او در بخش دیگری از ســخنانش به افزایش اجاره بها در شــهر شــیراز هم اشاره و 
بیان کرد: اگرچه کنترل اجاره بها موضوعی ملی اســت، اما شــهروندان می توانند در 
صورت مشاهده خانه خالی به سامانه مردم رسی اعلام کنند. ایمانیه اضافه کرد: پویش 
مهربانی نیز توســط اتحادیه املاک شیراز اجرایی شده تا زمینه پیشگیری از افزایش 
غیرمعقول اجاره بها فراهم شــود و از طرفی مقرر شــده اســت که اتحادیه املاک و 
ســازمان صمت به بنگاه ها اعلام کنند هر صاحبخانه ای که بیش از ۲۵ درصد قصد 
افزایش داشــته باشد، به شورای حل اختلاف ارجاع داده شود. همچنین شناسایی و 

مواجهه قانونی با بنگاه های فاقد مجوز و پروانه نیز اجرایی شده است.

 تأمین انرژی تابستانه
ایمانیه با اشاره به وضعیت مصرف انرژی در تابستان گفت: اولویت با تأمین برق مشترکان 
خانگی و مراکز حساس اســت و احتمالًا در بخش کشاورزی و صنعت، نیازمند اجرای 
برنامه خاموشــی دوره ای باشیم. اســتاندار فارس با یادآوری اینکه سال گذشته بخش 
کشــاورزی روزانه ۴ ســاعت و بخش صنعت هفته ای یک روز را طبق جدول و برنامه 
تهیه شده وزارت نیرو و توانیر، سهمیه خاموشی داشتند، این برنامه را کشوری و اجرای 
آن را در اختیار وزارت نیرو دانســت. اســتاندار فارس با تصریح بــر اینکه تا زمانی که 
صرفه جویی انجام نشود، این مشکل هم پایدار خواهد بود، گفت: اگرچه ۷هزار مگاوات 
به تولید برق کشور اضافه شده اســت، اما مصرف همچنان بالاست و با ناترازی مواجه 
هستیم. او پیرامون وضعیت آب و برق استان، به ویژه در دوره پیک مصرف تابستانه، گفت: 
با همکاری شرکت های آبفا و بسیج سازندگی، امسال وضعیت بهتری در خصوص تأمین 

آب خواهیم داشت و ۶0 تا ۷0 درصد مشکلات حل شده است.
 حجاب قانون است

او در پاســخ به پرسشــی درباره پلمب اماکن مختلف نیز گفت: پلمب اماکن به دلیل 
رعایت نشــدن موضوع حجاب اسلامی، یک مبحث قانونی بوده و مختص فارس نیست.
اســتاندار فارس با این توضیح که در همه این طرح ها، یک بار اخطار به مالک خودرو یا 
مکان تجاری و عمومی ابلاغ و در صورت اصلاح نشدن رفتار، اقدام به توقیف وسیله نقلیه 

یا پلمب مکان می شود، خاطرنشان کرد که همه این طرح ها قالب قانونی و ملی دارد.
 توپ در زمین قرارگاه است

ایمانیه به موضوع پتروشیمی های استان هم اشاره و بیان کرد: قرارگاه خاتم الانبیا)ص( 
مجری و ســرمایه گذار ۴ پتروشیمی داراب، فســا، جهرم و فیروزآباد است. استاندار 
فارس با بیان اینکه همه مباحث مرتبط با دولت در ارتباط با احداث پتروشیمی های 
چهارگانه رفع شــده و تــوپ در زمین قرارگاه خاتم الانبیا)ص( اســت، گفت: اکنون 

رسانه ها باید تسریع در اجرایی شدن پروژه ها را از این قرارگاه مطالبه کنند.
 اهمیت حفظ خانه های تاریخی

وی با بیان اینکه دنبال اشــتغال زایی در پروژه های اطرف حرم شاهچراغ)ع( نیستیم، 
گفت: هدف ما در ابتدا حفظ این میراث مهم اسلامی و فرهنگی است و به هیچ عنوان 
اجــازه تخریب را نخواهیم داد. ایمانیه با بیان اینکه شــخصاً در این منطقه متولد و 
بزرگ شده است و حفظ آن به لحاظ نوستالژیک هم برایش اهمیت ویژه دارد، گفت: 
پیشنهادی را مطرح کرده ایم که تعدادی از خانه های تاریخی موجود، مرمت، تعمیر و 
بازسازی شده و هر یک به یکی از هنرها اختصاص داده شود که وزرای ارشاد و میراث 

و تولیت شاهچراغ)ع( هم با آن موافقت کرده اند.

به گزارش اداره روابط عمومی و اطلاع رســانی شهرداری صدرا، بهزاد پرنیان شهردار 
صدرا با اشــاره به اهداف پروژه شهروندسپاری که در راستای ارائه خدمات باکیفیت 
حداکثری، ایجاد تســهیل و تسریع و شفاف سازی و رضایت هرچه بیشتر شهروندان 
در دستور کار شهرداری صدرا قرار دارد، افزود: اجرای فاز دوم این پروژه در شهرداری 
صدرا با هوشمندسازی بخش مهمی از خدمات شهرداری از جمله ثبت عدم خلاف و 

و پایان کار محقق شده است.
 وی گفت: با اجرای فاز دوم پروژه برون ســپاری، شــهروندان می توانند با مراجعه به 
آدرس اینترنتــی http://eshahr.shahrdari-sadra.ir و بارگــذاری مدارک موردنیاز 

نسبت به ثبت درخواست عدم خلاف و پایان کار به صورت اینترنتی اقدام نمایند.
شهردار صدرا ادامه داد: شهروندان از این پس می توانند غیر از آپارتمان های مسکونی 
که در فاز نخست معرفی گردید، استعلامات زمین، ساختمان های مسکونی و تجاری 
و عــدم خلاف و پایان کار ســاختمان را نیز به صورت اینترنتــی پیگیری کنند و از 

خدمات غیرحضوری در این بخش نیز بهره مند گردند.
پرنیان یادآور شــد: قبلًا شهروندان می بایست جهت اســتعلام بانک ها، دفاتر اسناد 
رسمی و هر ارگان دیگری به صورت مراجعه حضوری نسبت به ثبت درخواست و ارائه 
مدارک و پرداخت هزینه های مربوطه اقدام و پس از رفت وبرگشت های متعدد پاسخ 
خود را دریافت می کردند؛ اما امروز با راه اندازی ســامانه شهروندســپاری، این امکان 
جهت ثبت درخواست، بارگذاری مدارک و مشاهده و صدور استعلام و اخذ خروجی 

استعلام توسط شهروند در کوتاه ترین زمان ممکن فراهم شده است.
شــهردار صدرا گفت: فاز نخســت پروژه شهروندســپاری به منظور پاســخ گویی به 
اســتعلامات آپارتمان های مسکونی از دی ماه ۱۴00 کار خود را آغاز نمود و در حال 
حاضر به صورت آنلاین و بدون نیاز به مراجعه حضوری شهروندان به شهرداری صدرا، 
صرفاً از طریق مراجعه به آدرس اینترنتی http://eshahr.shahrdari-sadra.ir و تنها 
با اخذ عضویت توسط شــهروند و پس از انجام فرایند گام های سامانه، ارائه خدمات 

امکان پذیر می باشد.
شهردار صدرا ادامه داد: ثبت درخواست صدور پروانه با تهیه نقشه یک پانصدم در فاز 

بعد پروژه شهروندسپاری قرار دارد.
بهزاد پرنیان شهردار صدرا در پایان افزود: شهرداری صدرا با برنامه ریزی انجام گرفته 
در راســتای ارتقای سلامت اداری در ایجاد بستری ســالم برای شهروندان به دور از 
تردد های غیرضروری گام برداشــته و اجرای این پــروژه، حذف مراجعات حضوری 

شهروندان به شهرداری را به همراه دارد.

 فرزانه صنعتی- گروه خبر: 
طبقه بندی یک تهدید بهداشــتی به عنوان یــک وضعیت اضطراری جهانی، برای 
ایجاد واکنشی هماهنگ است و در پایان این شرایط اضطراری جهانی، هر کشور 
بر اســاس شــرایط خود تصمیم گیری های لازم را اجرا می کند. معاون بهداشت 
دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز، با بیان این مطلب گفت: 
در شــرایطی که با بهبود نســبی وضعیت کرونا و خروج از وضعیت اضطراری در 
ســطح دنیا مواجه هستیم، نیاز است همچنان نســبت به رعایت شیوه نامه های 

بهداشتی پایبند باشیم.
دکتر »عباس رضاییان زاده« در نشست ســتاد مدیریت کرونا، ضمن بزرگداشت 
روز ملی جمعیت، از کاهش ساعت کار مراکز مرتبط با تشخیص و واکسیناسیون 
کووید ۱۹ خبر داد و گفت: با توجه به کاهش چشــمگیر موارد مراجعه، ســاعت 

کاری این مراکز کاهش می یابد.
او با بیان اینکه بهبود نســبی شــرایط نباید باعث ســهل انگاری مردم در رعایت 
شــیوه نامه های بهداشتی شــود، تأکید کرد: خروج کرونا از وضعیت اضطراری در 

جهان، دلیلی بر به پایان رسیدن این بیماری نیست.
معاون بهداشــت دانشگاه علوم پزشکی شــیراز ادامه داد: طبقه بندی یک تهدید 
بهداشــتی به عنوان یک وضعیت اضطراری جهانی، برای ایجاد واکنشی هماهنگ 

اســت و در پایان این شــرایط اضطراری جهانی، هر کشور بر اساس شرایط خود 
تصمیم گیری های لازم را اجرا می کند.

بررسی مصوبه های نشست های پیشین، ارائه آخرین گزارش ها و آمارهای مربوط 
به کرونا در مناطق مختلف استان، روند اجرای واکسیناسیون در استان، وضعیت 
ســلامت بیماران بســتری در بخش های عادی و ویژه بیمارستان ها، آمار ورودی 
جدید بخش های کرونا در بیمارستان ها و مراکز درمانی استان و بررسی علت های 

فوت جان باختگان کرونا طی روزهای اخیر، از دیگر محورهای این نشست بود.
نشســت صبح دیروز ستاد مدیریت کرونا در دانشگاه، با حضور معاون بهداشت و 
مدیران ارشد دانشگاه علوم پزشــکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز در سالن 

جلسات معاونت بهداشت برگزار شد.

استاندار فارس: هدف حفظ میراث مهم اسلامی و فرهنگی است و به هیچ عنوان اجازه تخریب را نخواهیم داد

صیانت فرهنگی از بافت تاریخی 
دکتر ایمانیه: پیشنهاد اختصاص خانه های تاریخی به فعالیت های هنری موردموافقت وزرای ارشاد و میراث و تولیت شاهچراغ)ع( قرار گرفته است

شهردار صدرا:

یافت توسعه  هوشمند  خدمات 
 شهردار صدرا گفت: خدمات شهرداری صدرا با امکان ثبت درخواست عدم خلاف و پایان کار به صورت اینترنتی توسعه یافت

 معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی شیراز: پایان شرایط اضطراری کرونا منوط به شرایط جهانی نیست 

غفلت، میزبانی دوباره از کرونا خواهد بود 
دکتر رضاییان زاده: بهبود نسبی شرایط کرونا نباید باعث سهل انگاری در رعایت شیوه نامه های بهداشتی شود

عکس از علی رضا پرویزی، شیرازنوین

مدیر روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی شیراز:

نبرد کرونا در بخش های ICU ادامه دارد 
پاریزی: هم اکنون 117 بیمار مثبت و مشکوک دارای علائم در بیمارستان های استان بستری هستند

مدیر روابط عمومی دانشــگاه علوم پزشــکی شــیراز، آخرین وضعیت ویروس کرونا در استان فارس را از ابتدای شــیوع تا روز سی ام اردیبهشت 
۱۴0۲، اعلام کرد. به گزارش شیرازنوین، ابوذر پاریزی گفت: از ابتدای شیوع این بیماری تاکنون، ۲میلیون و ۲۷۸هزار و ۴۶۱ تست تشخیصی 
 مولکولی و تســت ســریع در آزمایشگاه های اســتان تهیه شده که با بررســی نمونه های انجام شــده، ۶۶۴هزار و ۶۱۸ بیمار مثبت شناسایی 

شده است.
او افزود: از مجموع تســت های انجام شده از ابتدای شیوع تاکنون، یک میلیون و ۸۴۵هزار و ۸۴0 تست تشخیصی مولکولی بوده که ۵۳۵هزار و 
۱۴۳ مورد بیمار مثبت قطعی شناسایی شده است؛ همچنین از ابتدای آغاز طرح شهید حاج »قاسم سلیمانی« تاکنون، ۴۳۲هزار و ۶۲۱ مورد 

تست سریع انجام شده و ۱۲۹هزار و ۴۷۵ بیمار مثبت شناسایی شده است.
مدیر روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی شیراز اضافه کرد: هم اکنون ۱۱۷ بیمار مثبت و مشکوک دارای علائم در بیمارستان های استان بستری 

هستند که از این تعداد، ۱۲ بیمار به دلیل وخامت شرایط جسمی، در بخش های ICU مراقبت های ویژه درمانی دریافت می کنند.
همچنین مجموع جان باختگان ناشــی از کووید ۱۹ از ابتدای شــیوع بیماری تاکنون، هشــت هزار و ۲0۴ نفر است. پاریزی درادامه خاطرنشان 
کرد: از ابتدای شیوع این بیماری تاکنون، ۶۵۶هزار و ۳۷0 هم استانی مبتلا به کووید ۱۹ بهبود یافته اند که از بیمارستان ها ترخیص یا از ایزوله 

خانگی خارج شده اند.
در حال حاضر مجموع تعداد دوز تزریق شده واکسن کرونا در شهرستان های زیرمجموعه دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز 
با احتساب چهار دوز، به ۸میلیون و ۲۹0هزار و ۸۵۹ دوز رسیده که از این تعداد ۳میلیون و ۴۳۵هزار و ۵۱۴ دوز نوبت اول، ۳میلیون و ۱۴۲هزار 

و ۵0۹ دوز نوبت دوم، یک میلیون و ۵۷۶هزار و ۳۱۲ دوز نوبت سوم و ۱۳۶هزار و ۵۲۴ دوز یادآور واکسن بوده است.

 رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز خبر داد:

کاهش بار بیماری های
 متابولیک ارثی در فارس

رئیس دانشــگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشــتی درمانی شیراز، در جمع اساتید تیم بالینی پیشــگیری از بروز بیماری های 
متابولیک ارثی دانشگاه، ثمره تلاش های اساتید دانشگاه را کاهش بار بیماری های متابولیک ارثی در استان دانست.

به گزارش روابط عمومی دانشــگاه علوم پزشــکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز، دکتر »سید وحید حسینی« در نشستی که 
صبح دیروز با حضور معاون آموزشــی، مدیران ارشد و اساتید تیم بالینی پیشگیری از بروز بیماری های متابولیک ارثی دانشگاه 
برگزار شــد، از فعالیت ۵۶ مرکز غربالگری متابولیک ارثی زیرمجموعه دانشــگاه علوم پزشکی شیراز در استان فارس خبر داد و 
افزود: پوشش غربالگری بهنگام نوزادان سه تا پنج روزه شامل غربالگری، تشخیص و درمان بیماران متابولیک ارثی از سال ۱۳۹۷ 
تاکنون در این مراکز در حال انجام اســت و ارائه مشاوره ژنتیک به خانواده هایی که بیمار متابولیک در خانواده آنان وجود دارد 
نیز انجام می شود. او با اشاره به اینکه غربالگری متابولیک ارثی در کشور تنها در ۱۹ دانشگاه انجام می شود، اعلام کرد: از سال 

۱۳۹۷ تاکنون، ۹۳۴ بیمار متابولیک ارثی تشخیص داده شده و در حال درمان و دریافت خدمات تخصصی درمانی هستند.
مسئول ارشد حوزه سلامت فارس، با اشاره به پیشینه علمی، عملیاتی و کاربردی که در حوزه سلامت شیراز نهادینه شده است، 
بهره مندی از دانش فنی و هویت علمی در دانشــگاه را از ســرمایه های اصلی مجموعه سلامت فارس برشمرد و گفت: توجه به 

پیشرفت توأمان علم و عمل در شیراز به اثبات رسیده و مکتب علمی شیراز موجب افتخار کشور است.
رئیس دانشــگاه علوم پزشکی شــیراز با اشــاره به انجام برنامه های غربالگری بدو تولد، تجهیزات پیشرفته و دانش فنی اساتید 
دانشگاه علوم پزشکی شیراز در حوزه بیماری های متابولیک ارثی عنوان کرد: تلاش اساتید دانشگاه موجب کاهش بار بیماری های 

غیرواگیر، به ویژه بیماری متابولیک ارثی در فارس شده است.


